
شهردار زارچ در جمع تعدادی از فرهنگیان شهر زارچ:

admin نوشته شده توسط
سه شنبه 07 آبان 1392 ساعت 12:18 - 

گزارش روابط عمومی شهرداری زارچ آقای حفیظی شهردار زارچ در نشستی با تعدادی از فرهنگیان شهر زارچ   

  

شرکت کرد.   

  

بنابر این گزارش شهردار زارچ در این نشست گفت:افزایش درآمد شهرداری از مهمترین اولویت های شهرداری در   

  

دوره فعلی است واگراین مهم انجام نشوداجرای پروژه های شهری غیرممکن است.وی قدرشناسی،تدین ونجابت   

  

راازخصوصیات بارزمردم زارچ دانست وگفت:خدمت به این مردم از افتخارات بنده محسوب می شود.وی   

  

در ادامه گرانی قیر ومشکل آسفالت را اصلی ترین مشکل حال حاضر شهرداری دانست واظهارامیدواری   

  

کردبا افزایش درآمدواولویت بندی پروژه هاطی شش ماه آینده بتوانیم بخش اعظم مطالبات مردم در آسفالت   

  

را محقق نماییم.   

  

در ادامه پنج نفر از فرهنگیان به بیان مشکلات و سوالات خود از شهردار زارچ پرداختند و شهردار نیزبه   

  

سوالات آنان پاسخ داد.   

  

لازم بذکر است درابتدای این جلسه قسمتهایی از جزء12 ام کلام ا... مجید نیز تلاوت گردید.   
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